8D6N TIMELESS TREASURES OF KOREA (SKMN-D7/MH) 8天6晚韩国穿越之旅 (SKMN-D7/MH)

Valid from Mar 2025 有效期从 2025 年 03 月

CITIES: Andong, Gyeongju, Busan, Ulsan, Seoul

城市:安东,庆州,釜山,蔚山,首尔

Features:

- ✓ Embarking on the high-speed train KTX journey from Seoul to Busan, an unforgettable experience.
- → Haeundae Blue Line Park enjoy fun experience for the panorama view of Busan Sea.
- ✓ Visit Andong Hahoe Folk Village, which is listed UNESCO World Heritage!
- ✓ Visit Gyeongju UNESCO World Cultural Heritage Sites ~ Bulguksa Temple.
- ✓ Enjoy a fun ~ Hanbok wearing (Korea traditional costume) and Jimjilbang experience.
- ✓ Enjoy panoramic view of Seoul in Lotte World Tower Seoul Sky.
- ✓ Special meals Roasted Duck with Pumpkin / FE01 Burger / Steamed Crab Meal / Abalone Ginseng Chicken Soup (Michelin Recommended) / Jajangmyeon + Sweet & Sour Pork (Hong Kong Banjeon 0410 ~ Founded by Celebrity Chef, Baek Jong-Won).

特色:

- ▼体验乘搭 KTX 高速列车从首尔去釜山。
- ▼乘坐海云台蓝线公园享受釜山全海景乐趣体验。
- → 游览世界文化遗产之安东河回民俗村。
- →游览庆州的联合国教科文组织世界文化遗产地~佛国寺。
- ✔ 体验穿韩服 (韩国传统服装)和汗蒸沐浴乐趣。
- ▼ 乐天世界塔天空观景台 ~ 您可欣赏首尔全景。
- ▼特色美食-南瓜烤鸭、FE01汉堡、蒸螃蟹餐、鲍鱼人蔘鸡汤(米其林推荐)、 炸酱面+糖醋肉(香港饭店0410,发源人是韩国厨神明星~白钟元。
- ▼特色美食-长脚蟹+蟹肉炒饭、南瓜烟熏鸭、涮涮锅自助餐、人蔘鸡汤米其林推荐、满足五香猪脚等等。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon 吉隆坡 → 仁川		
2	Arrive Incheon (240km) - ≘ - Andong (90km) - ≘ - Gyeongju ➤ Andong Hahoe Village (entrance included) ~ comes under UNESCO World Heritage List under the category of "Historic Villages in Korea". A traditional village that preserves Joseon Dynasty period architecture, folk tradition with old of clan-based villages.	Meal onboard L: Andong Jjimdak D: Soft Tofu Stew	Commodore Hotel, Gyeongju - 4* or similar
	抵达仁川 (240 公里) - m - 安东 (90 公里) - m - 庆州 安东河回村 (含门票) ~ 被列入世界文化遗产,600 余年前的 古朴风貌依然保存完好,即使不知道建筑以及历史知识, 在村内四处逛逛也能感受到韩国传统居民的特色。	机上用餐 午:安东炖鸡 晚:嫩豆腐汤	科莫多尔酒店,庆州 - 4*或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
3	 Gyeongju (77km) - □ - Busan ➤ Bulguksa Temple ~ an UNESCO World Cultural Asset. It is well-known for the beauty of the temple itself and artistic touch of the stone relics. ➤ Hwangridan Street ~ where the past and present coexist. There are cafes, charming little stores, souvenir shops, and personality-filled restaurants. ➤ Cheomseongdae (entrance included) ~ the oldest existing astronomical observatory in Asia. ➤ Daerungwon Tomb Complex (entrance included) ~ largest tomb complex of ancient Silla Kingdom that is over 1,500 years old; a great treasure to those who valus Korean history and artistic beauty. ➤ Gyeongju Gyochon Traditional Village (entrance & Hanbok experience included) ~ walking tour with traditional Hanbok wearing experience. 	B: Hotel L: Korean Ssambap D: Roasted Duck with Pumkin	ASTI Hotel, Busan - 4* or similar
	 庆州 (77 公里) - 第 - 釜山 ▶ 佛国寺 ~ 被列为"世界文化遗产",名声享誉国际。 ▶ 皇理团路 ~ 是一条从满活力的街道,完美融合了韩国传统魅力与现代风格,以其风景如画的韩屋、时尚的咖啡馆和独特的精品店而闻名。 ▶ 瞻星台(含门票) ~ 是东方现存最古老的天文台,始建于 27 代旺山德女王新罗时期。 ▶ 大陵苑(含门票) ~ 为规模最大、最密集的新罗时代王陵公园,拥有超过 1500 年的历史,展现了韩国的历史和艺术美感。 ▶ 校村韩屋村(含门票 & 韩服体验) ~ 体验身穿韩国传韩服游览韩屋村。 	早: 酒店 午: 韩式包饭 晚: 南瓜烤鸭	ASTI 酒店,釜山 - 4*或同级
4	Busan (69km) - ⋒ - Ulsan (69km) - ⋒ - Busan ➤ Ganjeolgot Lighthouse ~ the white lighthouse, the blue ccean, and the huge mailbox make the place a new hot travel spot. ➤ FE01 Upcycled Complex Cultural Space (entrance included) ~ where industrial waste transforms into a vibrant hub of art, culture, and sustainability-perfect for eco-conscious travellers! ➤ D1 Bakery Café (complimentary 1 drink) ~ famous for the "Stairway to Heaven", a photo spot against the beautiful Blue ocean. ➤ Haedong Yonggungsa Temple ~ it is the only temple in Korea that is located by the sea.	B: Hotel L: FE01 Burger D: Steamed Crab + Crab Rice + Crab Ramen (1 crab for 2 person)	ASTI Hotel, Busan - 4* or similar
	釜山(69公里)-雲-蔚山(69公里)-雲-釜山 ▶ 艮绝岬 ~ 洁白的灯塔, 湛蓝的海洋, 巨大的信箱, 让此处成为新兴的旅游之地。 ▶ FE01 再生复合文化空间 (含门票)~ 这里将工业废料转化为令人惊叹的艺术、文化和可持续发展的中心, 为创意和环保旅行者提供独一无二的体验! ▶ D1 烘培咖啡厅 (每人尊享一杯饮料)~ 以"通往天堂的阶梯"闻名,是一个适合打卡拍照的好地方。 ▶ 海东龙宫寺~韩国唯一一座位于海边的寺庙。	早: 机上用餐 午: FE01 汉堡 晚: 蒸螃蟹 + 螃蟹饭 + 螃蟹拉面 蟹肉炒饭 (2人供享 1 只螃蟹)	ASTI 酒店,釜山 - 4*或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
5	 Haeundae Blue Line Park (1 way train ticket included) ~ enjoy fun experience for the panorama view of Busan Sea. Cheongsapo Daritdol Skywalk ~ a half-moon-shaped transparent floor is installed at the end of the observatory, so, you can feel the thrill of walking on the sea. Jimjilbang Experience ~ a cup of Sikhye (Korean sweet rice beverage) and a boiled egg is provided. Millac The Market ~ is a waterfront cultural complex known for its graffiti-covered main wall, stunning views of the ocean and Millac Port, making it a popular photo spot. Gamcheon Culture Village (entrance included) ~ known for many colourful traditional hanok builds in it. Nampodong Fashion Street ~ one of Busan's downtowns area and is a central commercial and shopping area. BIFF Square ~ the main venue for Busan International Film Festival a place to watch movies and comprehensive cultural space to enjoy shopping and entertainment, and a gathering place for the younger generation. 	B: Hotel L: Pork Soup Rice D: NIL	ASTI Hotel, Busan - 4* or similar
	釜山 海云台蓝线公园(含单程列车票)~享受釜山全海景乐趣体验。 青沙浦天空步道~展望台的尽头安装了半月形的透明地板,让您感受海上行走的快感。 汗蒸沐体验~我们会提供一杯 Sikhye (韩国甜米饮料)和一颗水煮鸡蛋。 Millac 市场~是一个在建在海滨前的综合市场,以其红砖墙上的创意涂鸦、壮丽的海洋和港口景色而闻名,成为一个受欢迎的打卡拍照景点。 甘川洞文化村(含门票)~一个充满壁画、涂鸦及装置艺术的文化村。 南浦洞时尚街~釜山市区最潮的中央商业和购物区。 BIFF 广场~釜山国际电影节的主会场,也是享受购物和娱乐的文化空间,更是年轻一代的聚集地。 	早: 酒店 午: 猪肉汤饭 晚: 自理	ASTI 酒店,釜山 - 4*或同级
6	Busan (2 hours 30 minutes) Seoul KTX Experience (one way ticket included) ~ take the superfast KTX Train from Busan to Seoul. Blue House Interior Tour ~ explore the residence and office for the President of Korea. (If unavailable, replaced by Cheongwadae Sarangchae) Lotte Tower Seoul Sky Observatory (entrance included) ~ Offers a panoramic view of the entire capital city, beautiful both day and night. Seoul Olympic Park ~ hosted the 1988 Olympics, features stadiums, greenery, ponds, and outdoor sculptures. It also has a modern art gallery and two museums dedicated to the Baekje dynasty.	B: Hotel L: Abalone Ginseng Chicken Soup (Michelin Recommended) D: Korean BBQ	Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar
	釜山 (2 小时 30 分钟) ● 首尔 ▶ KTX 体验 (含单程列车票)~乘搭 KTX 高速列车从首尔到釜山。 ▶ 青瓦台室内参观~探索韩国总统官邸青瓦台。 (如当天无法参观,将改为参观青瓦台舍廊房。) ▶ 乐天世界塔-首尔天空 (含入门票)~将韩国最灿烂历史和充满活力之现代文化的首都首尔尽收眼底。	早: 酒店 午: 鲍鱼人蔘鸡汤 (米其林推荐) 晚: 韩式烧烤	龙山诺富特大使酒店, 首尔 - 5*或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	▶ 首尔奥林匹克公园~举办了 1988 年奥运会,公园内有体育场、绿地、池塘和户外雕塑。这里还有一个现代艺术画廊和两座专门介绍百济王朝的博物馆。		
7	 Seoul Ginseng Showroom ~ enjoy shopping. Hovenia dulcis Berry Showroom ~ enjoy shopping. Korea Cosmetic Shop ~ enjoy shopping. Deoksugung Palace (entrance included) ~ one of Seoul's five grand palaces built during the Joseon dynasty. It first served as a palace in 1593 and is a fascinating mix of traditional Korean and western-style neoclassical structures. Myeongdong Shopping District ~ a widely popular shopping district with department stores. 	B: Hotel L: Jajangmyeon + Sweet & Sour Pork D: NIL	Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar
	首尔 高丽人蔘专卖店 ~ 享受购物乐趣。 枳椇子莓果护肝宝专卖店 ~ 享受购物乐趣。 韩国化妆品专卖店 ~ 享受购物乐趣。 德寿宫(含门票)~首尔五大宫殿之一,建于朝鲜王朝时期。自 1593 年起作为宫殿使用,融合了传统韩式建筑与西方宫殿风格 ,别具魅力。 明洞购物街 ~ 是一个充满活力的地区,以繁华的购物街、令人 赞不绝口的街头小吃以及琳琅满目的护肤和美容店而闻名。	早: 酒店 午: 炸酱面 + 糖醋肉 晚: 自理	龙山诺富特大使酒店, 首尔 - 5*或同级
8	Seoul (59km) - 禹 - Incheon Airport → Kuala Lumpur 首尔 (59 公里) - 禹 - 仁川机场 → 吉隆坡	B: Hotel / Breakfast Box Meal onboard 早: 酒店 / 便当 机上用餐	

Other Information:

- Seasonality: Spring (Mar May) / Summer (Jun Aug) / Autumn (Sep Nov) / Winter (Dec Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 季节: 春季 (3月-5月) / 夏季 (6月-8月) / 秋季 (9月-11月) / 冬季 (12月-2月)
- 货币: 韩币 (KRW)
- 3 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 7 Parlo Tours 会根据不可预见的情况(如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动)修改行程顺序、更改或取消 酒店住宿、用餐和观光活动。
- Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的人 需要自行承担风险。
- Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。 9
- 10 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by

